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Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 20. januar 2011

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 7 (L 

100).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Meta Fuglsang (SF).

Spørgsmål nr. 7:

”Ministeren bedes redegøre for, hvorfor man ikke laver flerårige rammeafta-

ler.”

Svar:

Som det fremgår af lovforslagets bemærkninger foreslås det, at rammeafta-

lerne, som efter de gældende regler, skal indgås årligt. Det forhindrer dog 

ikke, at rammeaftalerne vil kunne indeholde flerårige elementer, som er med 

til at danne grundlaget for den årlige vurdering af behovet for pladser i regio-

nen. Det vil være op til drøftelser i den enkelte region ud fra aktuelle og loka-

le behov. 

Især styringsaftalens tætte forbindelse til den kommunale budgetlægning 

gør, at det er mest hensigtsmæssigt formelt set at indgå rammeaftale en 

gang om året, men der er som nævnt ikke noget i vejen for, at aftalerne in-

deholder elementer, som er aftalt for en længere periode.
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